
Rada I'owmtu Wielickiego 
Rynek Górny 2 

32-020 Wieliczka 

Protokół nr XXXIX/2023 

Z nadzwyczajnego posiedzenia Rady Powiatu Wielickiego, które odbyło się dnia 
27 stycznia 2023 roku w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wieliczce, Rynek Górny 2. 

1. Otwarcie obrad. 

Obradom przewodniczył Tomasz Tomala, przewodniczący Rady Powiatu Wielickiego. 
O godz. 13: 00 otworzył obrady XXXIX sesji Rady Powiatu Wielickiego. Następnie 
sprawdzona została obecność radnych na sesji. Swoją obecność potwierdziło 18 
radnych, 7 radnych nieobecnych (Jacek Juszkiewicz, Piotr Burda, Zuzanna Kurtyka, 
Piotr Nowak, Jakub Paluch, Lech Pankiewicz, Łukasz Sadkiewicz). Poinformował, że 
sesja jest nagrywana i transmitowana w Internecie. Wyjaśnił, że jest to sesja 
nadzwyczajna i porządek obrad został radnym dostarczony. 

Do obrad dołączył radny Jakub Paluch. 

2. Uchwała nr XXXIX/310/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Gminą Wieliczka, dotyczącego przekazania Gminie Wieliczka 
zadania publicznego w zakresie oświaty polegającego na założeniu i 
samodzielnym prowadzeniu publicznej Szkoły Podstawowej Mistrzostwa 
Sportowego oraz Liceum Ogólnokształcącego Mistrzostwa Sportowego w 
Wieliczce. 

Do obrad dołączył radny Lech Pankiewicz. 

Projekt uchwały zreferował Mariusz Maziarz, kierownik Wydziału Edukacji, Sport, 
Promocji i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Wieliczce. Wyjaśnił, że Burmistrz 
Miasta i Gminy Wieliczka zwrócił się z wnioskiem o przekazanie Gminie Wieliczka do 
samodzielnej realizacji zadania własnego powiatu tj. chodzi o zadanie oświatowe 
polegające na założeniu i prowadzeniu przez Gminę Wieliczka publicznej Szkoły 
Podstawowej Mistrzostwa Sportowego i publicznego Liceum Ogólnokształcącego 
Mistrzostwa Sportowego. Poinformował, że obecnie funkcjonują te dwie szkoły, jako 
szkoły niepubliczne i prowadzone są przez Fundację Szkoła Mistrzostwa Sportowego 
Wieliczka. Powiat jest organem rejestrującym oraz dotującym subwencję oświatową 
przekazywaną z Ministerstwa. Dotacje te Powiat przekazuje comiesięcznie. Wyjaśnił, 
że jeśli szkoły te powstaną to będą to szkoły publiczne. Warunkiem przekazania tego 
zadania jest podpisanie porozumienia. Zaznaczył, że radni otrzymali wzór takiego 
porozumienia. 

Do obrad dołączył radny Łukasz Sadkiewicz. 

Ewa Ptasznik poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
Turystyki. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki - 
Mieniem. 

Anna Polańska poinformowała, że bardzo cieszy ją, iż taki projekt uchwały wpłynął, 
ponieważ radni gminni Koalicji Obywatelskiej już od bardzo dawna zabiegali o to, by 
ta szkoła stała się szkołą publiczną. Jedynie co ją martwi, to to, że Burmistrz nie 
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przekazał tej informacji uprzednio swoim radnym przed wystosowaniem tego pisma 
ale i tak bardzo ją cieszy, że szkoła wreszcie będzie szkołą publiczną. 

Lech Pankiewicz poinformował, że ma pytanie czysto teoretyczne. Zapytał, jaki 
Powiat będzie miał wpływ na to, że pan Burmistrz przejmie tą szkołę, a jak wiadomo 
szkoła ta jest podstawowa i średnia, a będzie chciał jedną z tych szkół zlikwidować, a 
prowadzić tylko jedną szkołę. Zapytał, co wtedy. Stwierdził, że jak zlikwiduje szkołę 
średnią, to nie będzie ciągłości szkolenia sportowego. Co później z dziećmi, których 
zostały aspiracje sportowe rozbudowane. Pójdą do Krakowa i będą jeździć itd. 

Mariusz Maziarz wyjaśnił, że pan Burmistrz nie bardzo może zlikwidować szkołę, 
ponieważ jest ona prowadzona przez Fundację i jest zarejestrowana w Powiecie. 
Zaznaczył, że tylko Fundacja może tą szkołę zlikwidować i wyrejestrować. 

Lech Pankiewicz odpowiedział, że się nie zrozumieli. W tej chwili prowadzi Fundacja, 
a w przyszłości ma ona być szkołą publiczną. Organ musi ją wyrejestrować ale w 
międzyczasie może z jednego członu tej szkoły zrezygnować i zarejestrować później 
tylko szkołę podstawową. 

Mariusz Maziarz odpowiedział, że nie wiadomo co zrobi Fundacja. Czy wyrejestruje z 
Powiatu dwie szkoły, zlikwiduje dwie szkoły, ponieważ może być taka sytuacja, że 
Fundacja zamknie jedną ze szkół, wyrejestruje, a drugą będzie prowadzić. 

Lech Pankiewicz odpowiedział, że wie, iż jest za dużo niewiadomych, dlatego pyta, 
aby ograniczyć ilość niewiadomych w tym równaniu. 

Mariusz Maziarz wyjaśnił, że jest to poza działaniem Powiatu, ponieważ to Fundacja 
w tym momencie prowadzi szkoły i może je zlikwidować. Poinformował, że są 
przepisy, które regulują kiedy można zlikwidować. Burmistrz może założyć tą szkołę, 
jeśli Powiat podpisze stosowne porozumienie, że całość tych działań podejmuje 
Gmina. W związku z tym Powiat nie ponosi żadnych kosztów finansowych. 

Adam Kociołek poinformował, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami Gminy 
Wieliczka w tym temacie i wszystkie terminy, działania zostały omówione. Natomiast 
co zrobi pan Burmistrz kiedy Fundacja zlikwiduje jedną, czy drugą szkołę, to jest 
sprawa pana Burmistrza. Trudno dziś przewidzieć, czy w ogóle do takiego tematu 
dojdzie. Uważa, że nie, bo bez sensu byłaby cała ta działalność, którą przeprowadza 
Rada teraz, czyli przekształcenie. Uważa, że przekształcenie tej szkoły w szkołę 
publiczną jest jak najbardziej celowe, ponieważ sam pan Kierownik wie, ile Powiat 
ma problemów z funkcjonowaniem tego. Wyjaśnił, że byłego prezesa, a radnego 
pana Ptaka przekonywał do tego już ponad rok temu. Uważa, że jest to dobre 
posunięcie, ponieważ przede wszystkim będzie stabilizacja po stronie rodziców i 
uczniów, bo tej stabilizacji na dzień dzisiejszy nie ma. 

Ewa Ptasznik poinformowała, że przez kilka lat Gmina walczyła, aby tą szkołę założyć 
nie po to aby ją likwidować. Szczególnie, że stoi na terenie Wieliczki i ma osiągnięcia. 
Uważa, że nie ma co się martwić tym co się będzie działo. Dodała, że szkoła ta jest 
potrzebna i dobrze, że jest. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 22 osoby za, 
• 3 osoby nieobecne (Piotr Burda, Jacek Juszkiewicz, Piotr Nowak). 
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3. Uchwała nr XXXIX/311/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Niepołomice z przeznaczeniem na finansowanie oświatowych zadań 
pozaszkolnych realizowanych przez Młodzieżowe Obserwatorium 
Astronomiczne w Niepołomicach. 

Projekt uchwały zreferował Mariusz Maziarz, kierownik Wydziału Edukacji, Sport, 
Promocji i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Wieliczce. Poinformował, że podobnie, 
jak w ubiegłych latach Powiat Wielicki wspiera działania oświatowe. Tu przede 
wszystkim chodzi o działania w formie zajęć pozalekcyjnych. Tak jak w ubiegłym 
roku została zabezpieczona kwota 400.000 zł na realizację pozalekcyjnych zadań 
oświatowych. 

Ewa Ptasznik poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
Turystyki. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Bogusław Trzaska poinformował, że rozumie, iż ta kwota 400.000 zł jest 
przeznaczona na zajęcia dodatkowe ale nie tylko dla uczniów, czy młodzieży z gminy 
Niepołomice ale z całego powiatu. 

Mariusz Maziarz odpowiedział, że tak. 

Bogusław Trzaska poinformował, że chciałby wiedzieć, jak to faktycznie funkcjonuje, 
ile jest osób z której gminy, które z tego dofinasowania będzie korzystać, ponieważ 
różnie to bywa. Uważa, że trzeba tutaj zmobilizować troszkę, bo może okazać się 
tak, że w szkołach np. gdzieś w gminie Gdów, Biskupice, czy Wieliczce nie wszystkie 
szkoły będą wiedzieć, że jest taka możliwość. Może tutaj zmobilizować trochę 
Obserwatorium, aby wyszło z ofertą do tych szkół aktywnie i nie tylko ograniczało się 
do zajęć dla mieszkańców gminy Niepołomice ale szerzej szczególnie do tych innych 
pozostałych Gmin w naszym powiecie ta działalność się rozszerzyła. Zaznaczył, że 
jest to bardzo ciekawe i bardzo godne polecenia ale nie wszyscy mogą o tym 
wiedzieć, więc akcja promocyjna i informacyjna powinna być jeszcze podwojona, aby 
większość uczniów, którzy chcą z tego skorzystać mogli to zrobić. 

Mariusz Maziarz poinformował, że jeśli chodzi o sprawy promocji, to Obserwatorium 
corocznie rozsyła do wszystkich szkół na terenie powiatu informację na temat zajęć. 
Odpowiadając na pierwsze pytanie radnego dot. liczby osób korzystających wyjaśnił, 
że do końca stycznia jest przedstawiane sprawozdanie i tak jak w ubiegłym roku jest 
dokładnie przekazane ile uczniów z poszczególnych gmin korzystało z oferty 
Obserwatorium. 

Bogusław Trzaska zapytał, czy radni otrzymają takie sprawozdanie. 

Mariusz Maziarz odpowiedział, że tak. 

Ewa Ptasznik poinformował, że Obserwatorium działa już od wielu lat i kto chce 
skorzystać, to wie o nim doskonale. Teraz kiedy jeszcze jest nowe. Każda szkoła, 
która ma ochotę, to ma możliwość uczestniczenia w zajęciach. Uważa, że oferta jest 
bardzo dobra i wystarczająca. Dodała, że kto chce to wie, że jest taka instytucja na 
terenie powiatu i z tego korzysta. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 22 osoby za, 
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• 3 osoby nieobecne (Piotr Burda, Jacek Juszkiewicz, Piotr Nowak). 

4. Uchwała nr XXXIX/312/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXV/185/2009 
Rady Powiatu Wielickiego z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie regulaminu 
wynagradzania dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Wielicki 

Projekt uchwały zreferował Mariusz Maziarz, kierownik Wydziału Edukacji, Sport, 
Promocji i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Wieliczce. Wyjaśnił, że zmiany 
w regulaminie wynagradzania nauczycieli spowodowane są zamianami w prawie 
oświatowym. Właściwie są to zmiany kosmetyczne, ponieważ wprowadzono nową 
funkcję mentora, który do 2027 roku będzie funkcjonował równolegle z opiekunem 
stażu. Stawka dla mentora jest na poziomie opiekuna stażu. Druga zmiana bardzo 
istotna to zmiana w stopniach awansu zawodowego nauczycieli. Zniknął stopień 
nauczyciela stażysty i kontraktowego. Te dwa stopnie zastąpił jeden stopień 
nauczyciel początkujący. W związku z tym te nazwy musiały być zmienione 
w uchwale. 

Ewa Ptasznik poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
Turystyki. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Ewa Ptasznik poinformowała, że chce udzielić odpowiedzi koledze, który ją podpytuje 
i chce aby wszyscy radni wiedzieli na czym polega rzecz. Wyjaśniła, że mentor to 
nowa nazwa starej funkcji, ponieważ zmieniły się przepisy. Jeszcze w trybie starego 
awansu są niektórzy nauczyciele i oni mają po staremu opiekuna stażu. Natomiast 
na mocy nowych przepisów, które teraz weszły, nauczyciele początkujący, który są 
już nie w trybie stażu, ponieważ nie ma już stażu, tylko w trybie zdobywania szlifów 
zawodowych mają oni mentora. Zaznaczyła, że funkcja jest ta sama i środki takie 
same. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 22 osoby za, 
• 3 osoby nieobecne (Piotr Burda, Jacek Juszkiewicz, Piotr Nowak). 

5. Uchwała nr XXXIX/313/2023 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego naboru 
wniosków o dotacje z budżetu Powiatu Wielickiego na 2023 rok 
przeznaczone na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na 
obszarze powiatu wielickiego. 

Projekt uchwały zreferował Mariusz Maziarz, kierownik Wydziału Edukacji, Sport, 
Promocji i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Wieliczce. Poinformował, że w 
otwartym naborze wniosków na 2023 rok wpłynęło 7 wniosków o udzielenie dotacji 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków położonych na obszarze powiatu wielickiego. 
Wszystkie wnioski, które wpłynęły przeszły ocenę formalną oraz ocenę merytoryczną. 
Radni otrzymali te materiały. Stanowisko Komisji konkursowej zostało również 
przesłane do radnych. Ze względu na ograniczone środki w budżecie, oferta Gminy 
Wyznaniowej Żydowskiej w Krakowie nie uzyskała rekomendacji do dofinasowania. 
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Ewa Ptasznik poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
Turystyki. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Piotr Wajda poinformował o pozytywnej opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Inf rastru ktu ry. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 22 osoby za, 
• 3 osoby nieobecne (Piotr Burda, Jacek Juszkiewicz, Piotr Nowak). 

6. Uchwała nr XXXIX/314/2023 w sprawie szczegółowych warunków 
wynagradzania zawodowych rodzin zastępczych, w tym pełniących funkcję 
pogotowia rodzinnego i zawodowych specjalistycznych rodzin zastępczych 
oraz osób prowadzących rodzinny dom dziecka na terenie Powiatu 
Wielickiego. 

Projekt uchwały zreferowała Anna Front, p.o. dyrektora Powiatowego centrum 
Pomocy Rodzinie w Wieliczce. Poinformowała, że dziś występuje z wnioskiem o 
zmianę wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych z terenu powiatu 
wielickiego. Przypomniała, że w październiku odbyło się jedno głosowanie i była 
podnoszona kwota wynagrodzeń. W związku z nowelizacją ustawy od dnia 1 lutego 
2023 roku została wprowadzona najniższa kwota wynagrodzenia dla rodziny 
zastępczej zawodowej w wysokości 4.100 zł oraz dla rodziny, która pełni funkcję 
pogotowia tj. kwota 5.084 zł. W związku z tym przedłożony został na dzisiejszej sesji 
przedmiotowy projekt uchwały. W uchwale pozostała kwestia stażu pracy rodziny, 
szanując to o co rodziny zabiegały w październiku, czyli prosili, aby doceniać rodziny 
z wyższym stażem. Zaznaczyła, że tylko jedna rodzina z trzynastu rodzin, które są z 
terenu powiatu wielickiego ma najniższą kwotę podstawową 4.100 zł. Oprócz tego 
każda z tych rodzin otrzymuje dodatkowe środki finansowe na każde dziecko ponad 
1.100 zł oraz na każde dziecko 500 zł, a także ewentualnie dodatek, jeśli w rodzinie 
pojawia się dziecko z niepełnosprawnością. Poinformowała, że Powiat Wielicki jest 
chyba jednym z pierwszych powiatów, który przygotowuje tego typu uchwałę. Nie 
ma rozeznanie, jak inne Powiaty będą pracować z tymi kwotami. Natomiast 
proponując wynagrodzenia z innych powiatów z terenu województwa małopolskiego, 
to Powiat Wielicki jest jednym z dobrze opłacanych powiatów, jeśli chodzi o te środki. 
Wyjaśniła, że na pewno Powiat Wielicki nie może porównywać się z Miastem Kraków, 
ponieważ ich dochody i budżet jest całkiem inny niż dochody i budżet Powiatu 
Wielickiego. Poinformowała, że na terenie powiatu wielickiego jest 13 rodzin, a inne 
powiaty mają po 5-6 rodzin. Stwierdziła, że świadczy to o tym, że są potrzeby i PCPR 
stara się, aby tych rodzin było jak najwięcej i aby w dalszym ciągu tych rodzin 
przybywało, jeśli jest taka potrzeba. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Zuzanna Kurtyka poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Opieki Społecznej i 
Zdrowia. Wyjaśniła, że głównie dlatego, aby nie wstrzymywać prac i wypłacić 
rodzinom to co im się należy ale w połowie roku Komisja będzie musiała się spotkać z 
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Dyrekcją PCPR oraz Panem Starostą i zweryfikować te kwoty jeszcze raz, ponieważ 
jest tam dużo niejasności i nieścisłości. Na posiedzeniu Komisji nie mogła być obecna 
pani Dyrektor Anna Front. Reasumując Komisja Opieki Społecznej i Zdrowia na tą 
chwilę pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 22 osoby za, 
• 3 osoby nieobecne (Piotr Burda, Jacek Juszkiewicz, Piotr Nowak). 

Ze względu na rozmowy radnych na sali Tomasz Tomala zaproponował, aby ogłosić 
przerwę w obradach, by radni mogli porozmawiać. 

Ewa Ptasznik zgłosiła wniosek formalny, aby zorganizować wyjazd dla radnych. 

7. Uchwała nr XXXIX/315/2023 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Wielickiego na 2023 rok. 

Projekt uchwały zreferowała Joanna Kwaśnica, skarbnik powiatu wielickiego. 
Poinformowała, że w uchwale zmieniającej budżet na 2023 rok dokonuje się 
następujących zmian w zakresie dochodów. Zwiększa się dochody o 424.586,77 zł. 
Wydatki zwiększa się o 4.282.124,32 zł. Zatem deficyt powiększa się o 3.857.573,55 
zł. Powiększony deficyt będzie wynosił 28.353.604,37 zł i będzie on pokryty 
niewykorzystanymi środkami na rachunku bieżącym z 2022 roku, wolnymi środkami 
oraz wpływami z emisji papierów wartościowych. Wyjaśniła, że wszystkie te zmiany 
zostały przedstawione w stosownych załącznikach do uchwały zmieniającej budżet. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Ewa Ptasznik poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
Turystyki. 

Piotr Wajda poinformował o pozytywnej opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Infrastruktury. 

Lech Pankiewicz poinformował, że w związku z tym, że czuje się jakby prekursorem 
budowy hali przy Liceum, jednym z prekursorów, bo nie był jedyny. Wtedy 
przekonywali pana starostę Juszkiewicza i pana starostę Sadkiewicza i nie było łatwo 
ale się udało. Natomiast widzi, że tutaj znowu Powiat dofinansowuje tą halę, mimo, 
że ta hala powinna już dawno pracować, dzieci powinny się w niej szkolić, ponieważ 
wszystko było przygotowane. Okazało się, że Powiat buduje nie za niecałe 
20.000.000 zł, jak wtedy ale teraz budujemy za 40.000.000 zł i dofinansowujemy, 
jak nie specjaliści, to jakaś firma doradcza, to coś Powiat płaci stale jakieś pieniądze. 
Podejrzewa, że w przyszłości powstanie hala i będzie trzeba ją wyposażyć i znowu 
Powiat będzie dofinansowywał. Poinformował, że chciałby się dowiedzieć, ile ta hala 
będzie w sumie kosztowała. SO.OOO.OOO zł, 60.000.000 zł? Wyprzedzając nieco 
decyzje pana Przewodniczącego, bo ciężko mu się potem drugi głos zabrać, to chciał 
powiedzieć, że Rząd i Powiat nie ma własnych środków tylko są to wszytko pieniądze 
nasze. Poinformował, że słyszy o innych zamierzeniach finansowych, a mianowicie 
niekończąca się historia pana Nowotnego, które mają być teraz znowu jakieś 
uroczystości rocznicy urodzin i na pewno też będzie to kosztowało. Natomiast 
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wymalowano jakiś piękny obraz pana Nowotnego. Wieść gminna, czy powiatowa 
niesie, że pan „nibystarosta" chce wymalować swój obraz. Poinformował, że nie ma 
nic przeciwko temu tylko niech maluje za swoje. Dodał, że miejsce jest na tej 
przysłowiowej sławojce, a w najgorszym układzie będzie co zrzucić. 

Łukasz Sadkiewicz zapytał o zabezpieczoną kwotę 700.000 zł na wyświetlacze 
prędkości przy przejściach dla pieszych. Zapytał, czy są już wyznaczone te miejsca, 
czy będą 

Tomasz Broniewski odpowiedział, że w protokołach Zarządu są wskazane te miejsca i 
będą one montowane przy szkołach. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 22 osoby za, 
• 3 osoby nieobecne (Piotr Burda, Jacek Juszkiewicz, Piotr Nowak). 

8. Uchwała nr XXXIX/316/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Wielickiego. 

Projekt uchwały zreferowała Joanna Kwaśnica, skarbnik powiatu wielickiego. 
Poinformowała, że w uchwale zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu 
Wielickiego dokonano w załączniku nr 1 aktualizacji kwot dochodów, wydatków, 
przychodu i deficytu oraz informacji uzupełniającej o wybranych rodzajach dochodów 
i wydatków budżetowych. Następnie w załączniku nr 2 zaktualizowano 
przedsięwzięcia o kwoty zmian wprowadzonych w uchwale zmieniające budżet na 
2023 rok. Tym samym relacja wskazana w art. 243 ustawy o finansach publicznych 
została spełniona i został przedstawiona w załączniku nr 1 Wieloletniej Prognozy 
Fi na nsowej. 

Ewa Ptasznik poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
Turystyki. 

Piotr Wajda poinformował o pozytywnej opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Infrastruktury. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 22 osoby za, 
• 3 osoby nieobecne (Piotr Burda, Jacek Juszkiewicz, Piotr Nowak). 

9. Zakończenie obrad. 

Wobec realizacji porządku obrad XXXIX sesji około godz. 13:35 Tomasz Tomala, 
Przewodniczący Rady Powiatu Wielickiego zamknął obrady sesji. 
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